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П'ятниця, 26 листопада 2021, 10:54

24 листопада 2021 року в приміщенні ліцею «Лідер» відбулося чергове засідання ради
Первомайської міської організації Профспілки працівників освіти і науки з порядком
денним:

      

1. Про реалізацію у закладах освіти Первомайської міської ради законодавчих гарантій
щодо рівня оплати праці педагогічних працівників.

  

2. Про підсумки міського етапу оглядів-конкурсів на кращу первинну профспілкову
організацію, на кращий відеорепортаж про профспілкову роботу.

  

З питань порядку денного виступили голова міської організації Профспілки освітян Ірина
Сисоєва, члени президії.

  

Учасники засідання одноголосно визнали стан реалізації законодавчих гарантій рівня
оплати праці педагогічних працівників у закладах освіти Первомайської міської ради як
задовільний.

  

Значна увага членів ради Профспілки була приділена питанням використання освітньої
субвенції та її залишків для своєчасної оплати праці з нарахуваннями педагогічним
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працівникам закладів освіти громади. 

  

Присутні на заході ознайомилися з листом ЦК Профспілки до Президента України від
22.11.2021 № 02-5/771 та отримали документ для поінформування спілчан.

  

На виконання постанови президії від 24.09.2021 №42/2, за підсумками міського етапу
конкурсів на кращу первинну профспілкову організацію та кращий відеорепортаж про
профспілкову роботу заклади-переможці отримали грамоти, а голови ПК – профспілкову
виплату як заохочення.

  

  

  

Засідання пройшло конструктивно, на належному організаційному рівні. Усі учасники
заходу отримали нормативні документи для використання в роботі.

  

По завершенню засідання перед головами ПК з інформацією щодо Е-лікарняних та вимог
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до оформлення первинних бухгалтерських документів виступила бухгалтер ПМОППОіН
Ольга Радоуцька. 

  

Ірина Сисоєва, голова Профспілки освітян Первомайська
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